
产品使用说明书及三包卡

智能有线网关Pro

产品介绍 添加设备 使用说明

保修政策 电子信息产品有毒有害物质申明

智能Zigbee网关的售后服务严格依据《中华人民共和国消费者权益保护
法》、《中华人民共和国产品质量法》，实行售后三包服务，服务内容如下：

1、

2、

3、

自您签收日起7日内，本产品出现产品性能故障，可免费享受退货或者
换货服务；
自您签收日起8日-15日内，本产品出现产品性能故障，可免费享受换货
或者维修服务；
自您签收日起12个月内，本产品出现产品性能故障，可免费享受维修服
务。

2、已超过三包有效期；
3、因不可抗力造成的损坏；

其它非产品本身设计、技术、制造、质量等问题而导致的损坏或故障。4、

非保修条例

1、未经授权的维修、误用、碰撞、疏忽、滥用、进液、事故、改动、使用非本产
品配件，或撕毁、涂改标贴、防伪标记；

产品规格
智能有线网关Pro产品名称

电源输入

工作温度

工作湿度

产品尺寸

产品净重

无线协议

待机功耗

10%~90%RH（无冷凝）

90.0x90.0x23.0mm

产品型号
部件
名称

塑料件

金属件 

PCBA 

有毒有害物质或元素

铅
Pb

汞
Hg

镉
Cd

六价铬
Cr（VI)

多溴联苯
PBB

多溴二苯醚
PBDE

包装清单

105g铜版纸

横1折竖4折， 正反印刷

单印灰

≤0.5W

网口 10/100Mbps以太网

-10℃～+45℃

使用产品前请仔细阅读使用手册

使用准备

NAS-ZW06W10

智能有线网关Pro作为支持Matter的物联网连接中枢，具有强大的本地化管
理和多设备稳定操控运行的能力。可连接家庭自动化、智慧能源和家庭安全
系统等的设备，使用手机远程查看或者控制设备，轻松实现灵活多样的场景
自动化，为用户提供便利化的智慧体验。

复位键

状态指示灯

网线插口

配网指示灯

电源插口

智能有线网关Pro×1 电源线×1 网线×1

产品说明书×1

下载并打开App

扫描二维码或在应用商店搜索“智能生活”，下载并安装智能生活App。
如第一次下载使用，请点击“注册”按钮注册账号；如已有账号，则点击

“登录”按钮。

手机连接路由器WiFi网络
确保手机和网关处于同一个网络中，以保证手机与网关之间的有效连接。

智能手机 Wi-Fi无线路由器
LAN口

智能网关

网线Wi-Fi

Mobile phone Router Gateway

Wi-Fi

将智能有线网关Pro接通电源，并通过网线和路由器相连

确认网关两个指示灯均长亮（如需重置，长按复位键5s以上后松手）

添加子设备
网关添加成功后即可添加子设备，请参考APP上的指引操作

重置网络
长按网关按键5秒以上松手重置设备，设备初始化完成后会重新进入配
网状态，重复 [添加设备] 步骤即可

提示：
1.添加网关前请确保手机已连接2.4GHz频段的Wi-Fi网络

2.为了使连接更顺畅，请尽量将手机靠近网关，并确保手机和网关处在
同一Wi-Fi网络

3.如添加失败或开机后未处于配网状态，请长按网关按键5秒以上重置
设备，重新添加

打开“智能生活”App首页，点击右上角“+”进入添加设备，点击右上角扫
码入口添加设备，将手机对准机身上的二维码进行识别

依照提示流程操作设备入网

WAN

5V     1A

约74.5g

ZigBee、Thread
表 示 该 有 毒 有 害 物 质 在 该 部 件 所 有 均 质 材 料 中 的 含 量 均 在 G B / T 
26572-2011规定的限量要求以下；

表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超过在
GB/T 26572-2011标准规定的限量要求。

本标示内数字标识产品在正常使用状态下的环保使用期限为10年，
某些部件也可能有环保使用期限标识，其环保使用年限以标识内的
数字为准。

X :

   :

本表依据SJ/T 11364-2014的规定编制。
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印刷色
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客户姓名

客户地址

产品型号

（先生/小姐）联 系 方 式

序列号（SN）

购 机 日 期

产品三包凭证（商家联）
客户姓名

客户地址

产品型号

（先生/小姐）联 系 方 式

序列号（SN）

购 机 日 期

产品合格证
检 验 员

日 期

版本

1.0 原始版本

物料编号 变更者 变更时间 版本升级原因描述

智能有线网关Pro

NAS-ZW06W10

20230517

中性
智能有线网关Pro-中性-说明书-中英文

网络指示灯

产品状态
网线连接路由器
未连接路由器
已配网
待配网状态
系统启动

指示灯状态
指示灯长亮
指示灯长灭
指示灯长灭
指示灯长亮
指示灯闪烁

状态指示灯

Network pairing 
indicator

Status indicator

Product status
Connected Router
Router not connected
Distributed network
Undistributed network
System startup

Indicator status
Indicator on
Indicator off
Indicator off
Indicator on 
Indicator flashing

【智能生活】App

Product Manual and Warranty Certificate

Smart Wired Gateway Pro

Product Description

Instructions Product Specifications

Smart Wired Gateway ProProduct Name

Input Power

Working Temperature

Working Humidity

Product Size

Net Weight

Wireless Protocol

Standby Power

Internet Port

10% to 90% RH (non-condensing)

≤0.5W

10/100Mbps Ethernet

90.0 mm x 90.0 mm x 23.0 mm

Product Model

Packing List

ZigBee、Thread

-10℃～+45℃

NAS-ZW06W10

Reset button

Status indicator

Network port

Network pairing 

indicator

Power port

Smart Wired Gateway Pro x 1 Power cable x 1

Net cable x 1 Instruction manual x 1

Connect your mobile phone to the Wi-Fi network.
Connect your mobile phone and the gateway to the same network to 
ensure effective connectivity between them.

Download and open the App
Search for "Smart Life" in the App store or scan the QR code in the 
manual to download and install the App. Press the "Register" button 
register an account if this is your first time use; if you already have an 
account, press the "Login" button.

Add Device
Power on the gateway and connect it to the router through the network 
cable.

Ensure that both indicators of the gateway are on. (If reset is required, press 
and hold the reset button for more than 5s before releasing)

Add Sub-device
The sub-device can be added after the gateway is successfully added. 
Please refer to the instructions on the APP to add the sub-device.

Rest network
Press and hold the gateway button for more than 5 seconds to reset the 
device. After the initialization of the device is completed, the device will on 
distribution network state again, and repeat the steps of [Add Device]

Note：
1.Please ensure that your phone is connected to the 2.4GHz Wi-Fi network
before adding a gateway.

2.In order to make the connection more smooth, please try to keep the 
phone close to the gateway and ensure that the phone and the gateway are 
in the same Wi-Fi network.

3.If the device fails to be added or is not in the distribution network state 
after power on, please press and hold the gateway button for more than 5 
seconds to reset the device and add it again

WAN

About 74.5 g

5 V    1 A（   :Direct Current）

As the Internet of Things connection hub supporting the Matter protocol, the 
smart wired gateway Pro has local management and the ability of stable 
operation of multiple devices. It can connect devices such as home automation, 
smart energy and home security systems, and use mobile phones to remotely 
view or control devices, and it can diverse scene automation and provide users 
with convenient intelligent experience.

【Smart Life】App

On the App's Home page，Click the "+" in the upper right corner to add a 
device, click the code scanning entrance in the upper right corner to add a 
device, and point the mobile phone camera at the QR code on the devices 
for identification.

Add the device to the App as prompted


